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Zápis číslo 16/2025 z jednání Zastupitelstva obce Vážany nad Litavou ze dne  

16. 4. 2025 

 

Zasedání Zastupitelstva obce zahájil v 18:30 hodin starosta obce, přivítal přítomné členy zastupitelstva obce 

a hosty z řad občanů. 

Konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva obce Vážany nad Litavou a zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. Omluvil ZO pana Petra Smejsíka, za avizovaný pozdní příchod. Sdělil přítomným, že 

z jednání bude pořízen audiozáznam. 

 

Schválení programu 16. zasedání zastupitelstva obce 

1. Zahájení 

2. Námitky člena ZO proti zápisu z 15. zasedání ZO Vážany n/Lit., ze dne 19. 2. 2025 

3. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

4. Rozpočtová opatření 

5. Účetní závěrka obce Vážany nad Litavou za rok 2024 

6. Závěrečný účet obce Vážany nad Litavou za rok 2024 

7. Rozdělení hospodářského výsledku MŠ za rok 2024 a účetní závěrka MŠ za rok 2024 

8. Výběrová řízení 

9. Smluvní dokumentace 

10. Žádosti občanů a institucí 

11. Zprávy výborů 

12. Různé 

13. Diskuze 

14. Usnesení 

15. Závěr 

 

Hlasování o programu 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

Program jednání byl schválen. 

 

2. Námitka člena zastupitelstva obce proti zápisu z 15. zasedání ZO Vážany nad Litavou  

Podle § 95 zákona číslo 128/2000 Sb., o obcích, námitky člena ZO proti zápisu z jednání ZO rozhodne 

nejbližší zasedání ZO.  

Námitky nebyly vzneseny.  

 
3. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Zápis provedl starosta společně s paní Š. Jakšíkovou. 

Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi: Pavel Nezhyba a Kamil Zborovský 

Výsledek hlasování pro P. Nezhybu: Pro 5, proti 0, zdržel se 1 (P. Nezhyba). 

Výsledek hlasování pro K. Zborovský: Pro 5, proti 0, zdržel se 1 (K. Zborovský). 

 

4. Rozpočtová opatření  
4. Paní S. Žampachová přednesla rozpočtové opatření č. 1/2025. ze dne 13. 3. 2025 

 

Návrh na usnesení: 

4. ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1/2025 ze dne 13. 3. 2025, které se stává nedílnou součástí 

tohoto zápisu ZZO.  

Usnesení bylo vzato na vědomí. 

Přítomni: starosta - Ing. Václav Matyáš, místostarosta - Ing. Jaroslav Řezáč 

 

členové - Luděk Tůma, Kamil Zborovský, Pavel Nezhyba, Ing. Radim Hložek, Petr 

Smejsík  

 

Nepřítomni:  
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5. Účetní závěrka obce Vážany nad Litavou za rok 2024 

Paní S. Žampachová přednesla zprávu o účetní závěrce obce za rok 2024. 

 

V 18:39 hod. - příchod ZO p. P. Smejsíka 

 

Návrh na usnesení: 

5. ZO schvaluje účetní závěrku obce Vážany nad Litavou za rok 2024, v plném rozsahu.  

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo schváleno. 

 

6. Návrh Závěrečného účtu obce Vážany n/Lit. za rok 2024 

Paní S. Žampachová přednesla zprávu o závěrečném účtu obce za rok 2024. 

 

Návrh na usnesení: 

6. ZO schvaluje závěrečný účet obce Vážany nad Litavou, za rok 2024, v plném rozsahu.  

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo schváleno. 

 

7. Rozdělení hospodářského výsledku MŠ za rok 2024 a účetní závěrka MŠ za rok 2024 

7.1 Rozdělení hospodářského výsledku MŠ Vážany nad Litavou 

Ředitelka MŠ Vážany nad Litavou, paní Radka Němcová předložila ke schválení v souladu s § 30 a § 32 

zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech, ve znění pozdějších předpisů schválení hospodářského 

výsledku MŠ. Hospodářský výsledek MŠ za rok 2024 činí 74.797,07 Kč a bude převeden do rezervního 

fondu.  

  

Návrh na usnesení: 

7.1 ZO schvaluje hospodářský výsledek MŠ Vážany nad Litavou ve výši 74.797,07 Kč, který bude převeden 

do rezervního fondu. Dokument se stává nedílnou součástí tohoto zápisu ZZO. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo schváleno. 

 

7.2 Účetní závěrka MŠ 2024 

Starosta předal opět slovo paní R. Němcové, která přednesla zprávu o účetní závěrce MŠ. 

 

Návrh na usnesení: 

7.2 ZO schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace MŠ Vážany nad Litavou k datu 31. 12. 2024, 

v plném rozsahu. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo schváleno. 

 

8. Výběrová řízení 

Starosta požádal Ing. J. Řezáče, předsedu výběrové komise, aby přítomné seznámil s výsledky VŘ.  

 

Dne 1. 4. 2025 byla rozeslána poptávka na předložení nabídky na zakázku “Vybudování odstavné plochy a 

odvodňovacího kanálu“. V termínu, který byl stanoven do 14. 4. 2025 do 12:00 hod., nabídku podali 

následující uchazeči:  

1. INSTA CZ, IČ: 25374211 

2. Miroslava Hégrová, IČ: 19922841 

3. Jaroslav Novotný, IČ: 07299818 

4. Karel Richter. IČ: 75772001 

 

Jednotlivé nabídky byly hodnoceny výběrovou komisí ve složení: Ing. Jaroslav Řezáč - předseda komise, 

pan Kamil Zborovský a Ing. Radim Hložek - členové komise a Ing. Václav Matyáš - zapisovatel. Komise 
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vybrala jako dodavatele zakázky “Vybudování odstavné plochy a odvodňovacího kanálu“ firmu Miroslava 

Hégrová, Vážany nad Litavou č.p. 30, IČ: 19922841 (není plátce DPH), za cenu ve výši 386.678,14 Kč. 

 

Návrh na usnesení:  

8. ZO schvaluje na základě výsledku výběrového řízení dodavatele Miroslavu Hégrovou (není plátce DPH), 

Vážany nad Litavou č.p. 30, IČ: 19922841 na zakázku “Vybudování odstavné plochy a odvodňovacího 

kanálu“ za cenu ve výši 386.678,14 Kč a pověřuje starostu obce podpisem smlouvy o dílo.  

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo schváleno.  

 

9. Smluvní dokumentace  

9.1 Jihomoravský kraj doručil na OÚ návrh smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje, 

č. JMK095316/25/ORR. Dotace ve výši 50.000 Kč je poskytována na základě dotačního programu Podpora 

rozvoje venkova Jihomoravského kraje pro rok 2025 na realizaci akce Digitální obrazovka pro knihovnu ve 

Vážanech nad Litavou.  

 

Návrh na usnesení: 

9.1 ZO schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace ve výši 50.000 Kč z rozpočtu Jihomoravského kraje, č. 

JMK095316/25/ORR a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo schváleno. 

 

9.2 Společnost EG.D, s.r.o. předložila ke schválení smlouvu o zřízení věcného břemene č.: PR-

014330092443/001-ADS. Jedná se o stavbu realizovanou pod názvem „Vážany n.L., kabel NN Hofírek“, za 

účelem distribuční soustavy - kabelové vedení NN. Jednorázová náhrada za zřízení věcného břemene se 

sjednává ve výši 2.000,- Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

9.2 ZO schvaluje podpis smlouvy o zřízení věcného břemene č.: PR-014330092443/001-ADS. Jedná se o 

stavbu realizovanou pod názvem „Vážany n.L., kabel NN Hofírek“, za účelem distribuční soustavy – 

kabelové vedení NN. Jednorázová náhrada za zřízení věcného břemene se sjednává ve výši 2.000,- Kč a 

pověřuje starostu obce podpisem smlouvy.  

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo schváleno. 

 

9.3 Společnost Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s. předložila ke schválení pachtovní smlouvu č. 

SPP/002/2025 - vodovod v k.ú. Vážany nad Litavou. Umístěné na pozemcích parc. č. 494/3, 496/2, 498/2, 

500/2 a 506/2 v k. ú. Vážany nad Litavou, povolené k užívání stavby Kolaudačním rozhodnutím MÚ 

Slavkov u Brna, stavební úřad - řízení: R/2025/39735, č.j. R/2025/39735/4 ze dne 11.03.2025, právní moci 

27.03.2025.  

 

Návrh na usnesení: 

9.3 ZO schvaluje pachtovní smlouvu se společností Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s. č. SPP/002/2025 a 

pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo schváleno. 

 

10. Žádosti občanů a institucí 

10.1 Dne 6. 3. 2025 doručila Linka bezpečí žádost o pokračování podpory Linky bezpečí, z.s. i pro aktuální 

období. Žádají o schválení finanční podpory a poskytnutí příspěvku 5.000,-Kč na provoz dětské krizové 

linky.  

 

 

 



 4 

Návrh na usnesení: 

10.1 ZO schvaluje poskytnutí příspěvku ve výši 5.000,-Kč na podporu Linky bezpečí, z.s. a pověřuje 

starostu podpisem darovací smlouvy.  

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení bylo schváleno. 

 

10.2 Na OÚ byla doručena žádost společnosti DOSMIL s.r.o., Příkop 27/2a, Brno, IČ: 29364868, o prodej 

části pozemku vyplňující prostor mezi budovami společnosti a firmou DOSMIL zakoupeným pozemkem, 

sousedícím s horní částí posklizňovky, par. č. 638/5 v k. ú. Vážany nad Litavou, o výměře ca 250 m2. 

Pozemek bude muset být zaměřen a od stávajícího oddělen. 

  

Návrh na usnesení:  

10.2 ZO bere na vědomí žádost společnosti DOSMIL s.r.o., Příkop 27/2a, Brno, IČ: 29364868 a vydá záměr 

obce k prodeji části pozemku ve vlastnictví obce o výměře ca 250 m2.  

Usnesení bylo vzato na vědomí.  

 

10.3 Na mailovou adresu starosty a obce byl dne 15. 3. 2025 doručen mail s podnětem od paní T. Š. a L. J. 

stran jejich vyjádření nesouhlasu s nastavením poplatku za odpady v naší obci, pro r. 2025. 

Text podnětu: 

Vážený pane starosto, obracíme se na Vás s vyjádřením nesouhlasu se zvýšením poplatku za svoz odpadu v 

naší obci na částku 1.200 Kč na osobu ročně. Toto navýšení považujeme za nepřiměřené, zejména s 

ohledem na situaci v okolních obcích, kde jsou poplatky výrazně nižší: 

 • Bučovice: 700 Kč/osoba/rok 

 • Slavkov u Brna: 1 000 Kč/osoba/rok, děti do 18 let 500 Kč/osoba/rok 

 • Kyjov: 750Kč/osoba/rok 

 • Křenovice: 800 Kč/osoba/rok 

 • Hrušky: 850 Kč/osoba/rok, možnost úlevy až 70 %, když se občan zapojí do motivačního a 

evidenčního systému pro odpadové hospodářství 

 • Hodějice: 800 Kč/osoba/rok 

 • Křižanovice: 800 Kč/osoba/rok 

 • Rašovice: 950 Kč/osoba/rok s možností uplatnění úlev až do výše 80 % stanoveného 

poplatku, když se občan zapojí do motivačního a evidenčního systému pro odpadové hospodářství 

Tvarožná: Platba za domácnost. Výše poplatku závisí na objemu popelnice a počtu vysypu za rok.  

V naší obci je poplatek 1.200 Kč, přičemž maximální možná úleva je pouhých 250 Kč při splnění podmínky 

nepřekročení stanoveného limitu produkce odpadu. Tento systém je méně výhodný než v Hruškách a 

Rašovicích, kde se uplatňuje motivační a evidenční systém MESOH s možností úlevy až 80 %, nebo v obci 

Tvarožná, kde je poplatek za svoz účtován za domácnost a počtem výsypů. 

Vzhledem k těmto skutečnostem žádáme: 

 1. Podrobné vysvětlení důvodů takto vysokého poplatku a doložení způsobu jeho kalkulace. 

 2. Zvážení spravedlivějšího systému úlev, například zavedení podobného systému, jaký funguje 

v Rašovicích nebo obci Tvarožná a i zavedení odpadového účtu, kde budou po celý rok záznamy o všech 

výsypech a aktuální výší poplatku. 

 3. Otevřenou diskusi s občany o možnostech úpravy systému poplatků, aby více reflektoval 

reálnou produkci odpadu jednotlivých domácností. 

Předem děkujeme za Vaši odpověď a ochotu se tímto problémem zabývat. 

S pozdravem, T. Š. a L. J. 

 

Mailová reakce starosty na daný podnět: 

Dobrý den, milé dámy. 

Děkuji za Váš podnět. Těší mě Váš zájem o hospodaření v naší obci. 

Milerád se s Vámi setkám na společném jednání. Navrhněte mi alespoň dva termíny (pokusím se 

přizpůsobit), kde můžeme Vaše podněty projednat a zrovna si názorně posoudit poplatkovou povinnost 

občanů třeba konkrétně na Vašich domácnostech.  

Je zde dále možnost řešit Váš podnět na zasedání zastupitelstva obce. Nejbližší termín ZZO je 16. 4. 2025. 
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Předesílám, že záležitosti obecních poplatků věnujeme na jednáních zastupitelstva velkou pozornost. 

Prioritou je vyvážení výše poplatků se zdravou ekonomikou obce. 

Letos budeme zavádět očekávanou metodu door-to-door, pro domácí třídění plastů a bio odpadu. 

Následně zvažujeme možný přechod ze stávajícího motivačního solidárního systému plateb poplatků za 

odpad na spravedlivější systém, tj. nastavení poplatků za produkci odpadu podle vyprodukovaných kg SKO 

na domácnost/občana. Toto se aktuálně jeví jako ten nejspravedlivější možný způsob nastavení poplatků za 

odpady. Každý občan může mít (a to už letos od pololetí…, ale zatím to nikdo nepožadoval) náhled do 

systému, aby znal svoji produkci SKO, plastů a bio odpadů během roku.  

Dále je třeba vnímat, že obec mimo SKO a tříděný odpad (papír, sklo, plast, bio) platí za další 

vyprodukovaný odpad v obci, vč. velkoobjemového odpadu, elektra, nebezpečných látek, olejů a textilu.  

Na celou věc je třeba se dívat komplexně a posuzovat současně i výše ostatních poplatků, např. za stočné a 

za psy… 

Děkuji za zpětnou reakci stran schůzky a těším se na setkání s Vámi. 

S pozdravem. Ing. Václav Matyáš, starosta obce 

 

Starosta vyzval přítomnou paní Š., aby více rozvedla svůj požadavek. Paní Š. požádala paní J., aby se ujala 

slova s dotazy na výši poplatku za odpady, dle prvotního mailu. 

 

Starosta reagoval s odvoláním na svoji výše uvedenou odpověď na mail paní Š. a paní J., přičemž vyzval 

účetní obce paní S. Žampachovou, aby seznámila přítomné s ekonomickými dopady při výběru poplatků 

v obci. Následně předložil starosta přítomným podklad pro porovnání výší všech poplatků u vybraných 

okolních obcí.  

Zdůraznil, že je třeba si uvědomit, že poplatek za odpady zahrnuje nejen produkci SKO v popelnicích u RD 

občanů, ale i další druhy odpadů.  

Starosta informoval přítomné o letošním postupném zapojení občanů do metody door - to - door a 

následném možném zavedení poplatků za SKO na bázi platby za hmotnost (6,- Kč/kg) tak, aby se nadále 

nejednalo o historicky existující solidární systém.  

Sdělil, že o produkci SKO tvořené v průběhu roku by měli být občané informování od 2. pol. r. 2025 

prostřednictvím aplikace Motivátor. 

Závěrem zmínil starosta ještě záležitost zneužívání obecního systému odpadového hospodářství, kdy 

zákonem stanovenou povinnost stran likvidace odpadů splňují z řad místních podnikatelů (ať už FO či PO) 

pouze jednotlivci a bude třeba nastavit v dané problematice jasné podmínky a řád.  

K tématu se rozvinula dlouhá diskuze. 

  

Návrh na usnesení:  

10.3 ZO bere na vědomí vyjádření nesouhlasu paní T. Š. a paní L. J. s nastavením poplatku za odpady v naší 

obci, pro r. 2025, přičemž po důkladné analýze a porovnání všech poplatků v obci Vážany n/Lit. s obcemi 

v blízkém okolí konstatuje, že naše obec má pro svoje občany standardně nastavenu tu nejnižší celkovou 

výši všech poplatků na poplatníka, rovněž realizuje nadstandardní množství úlev na poplatcích, zejm. pro 

děti a starší občany. Zastupitelé obce budou jednat ohledně přenastavení poplatku za svoz odpadů na způsob 

plateb za vytvořenou produkci v kg (hmotnosti) SKO. Zavedení by mohlo být už od r. 2026. Zastupitelstvo 

obce projedná rovněž umožnění vstupu místním podnikatelům do stávajícího obecního systému nakládání 

s odpady. Toto bude pravděpodobně řešeno paušálním poplatkem, stejně jak je provozováno u smluvních 

ujednání se svozovou firmou. 

Usnesení bylo vzato na vědomí.  

 

10.4 Naši Obec oslovil místní občan, pan M. Ž. s nabídkou poskytnutí daru obci ve výši 65 tis. Kč. Jedná se 

o částku figurující na účtu bývalého spolku rybářů, který není aktuálně aktivní.  

  

Návrh na usnesení:  

10.4 ZO bere na vědomí a děkuje za poskytnutý dar, který použije na zvelebení naší obce. V případě vzniku 

nového spolku rybářů se obec zavazuje, podpořit vznik tohoto spolku, a to jak finančně, tak i materiálně. 

Usnesení bylo vzato na vědomí.  
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11. Zprávy výborů  

Starosta předal slovo panu P. Nezhybovi a panu K. Zborovskému, aby přednesli zprávy finančního výboru 

ze dne 26. 2. 2025 a kontrolního výboru ze dne 3. 3. 2025. 

 

Návrh na usnesení:  

11.1 ZO bere na vědomí zprávu z finančního výboru č. 3 ze dne 26. 2. 2025, která se stává nedílnou součástí 

tohoto zápisu ZZO.  

Usnesení bylo vzato na vědomí.  

 

Návrh na usnesení:  

11.2 ZO bere na vědomí zprávu z kontrolního výboru ze dne 3. 3. 2025, která se stává nedílnou součástí 

tohoto zápisu ZZO.  

Usnesení bylo vzato na vědomí.  

 

12. Různé 

12.1 Zplnomocnění člena zastupitelstva obce k účasti na valné hromadě RESPONO, a.s., konané dne 17. 6. 

2025 a dále i zástupce.  

 

Návrh na usnesení: 

12.1 ZO deleguje v souladu s ustanovením § 84, odst. 2, písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění 

pozdějších předpisů, Ing. Václava Matyáše jako zástupce a Ing. Jaroslava Řezáče jako náhradníka tohoto 

zástupce pro případ jeho zaneprázdnění, k zastupování obce Vážany nad Litavou na valné hromadě akciové 

společnosti RESPONO, a.s., IČ 49435612, která se bude konat dne 17. 6. 2025. 

Výsledek hlasování o usnesení: Pro 6, proti 0, zdržel se 1 (Ing. V. Matyáš) 

Usnesení bylo schváleno. 
 

12.2 Tímto bodem je navazováno na doručenou mailovou zprávu od pana D. R. stran souhlasu k odstranění 

stromu ve dvoře dolní hospody. Jelikož se na doporučení dvou na sobě nezávislých odborníků nepodaří 

strom jeho přesazením zachránit a odstranit z jeho původní lokality, byl strom v období vegetačního klidu 

vykácen.  

 

Návrh na usnesení:   

12.2 ZO bere na vědomí změnu způsobu původního návrhu pro odstranění stromu ze dvora dolní hospody 

způsobem přesazení na způsob vykácení.  

Usnesení bylo vzato na vědomí. 

 

13.  Diskuze 

Starosta:  

Krátce sdělil aktuální dění k akci HODY 2025 

Poukázal na aktivity našich občanů, kdy nedávno na FB proběhla kritika stran nekonání akcí pořádaných 

hospodou či obcí. Uvedl příklady aktivit z jiných obcí: Hodějice - 4 maminky - cvičení dětí; Holubice - 

skupina maminek, ve spolupráci s cukrárnou Křenovice - tvoření se zdobením cukrovinek. Vyzval mladé 

maminky k vyšší aktivitě a částečného převzetí kulturního/sportovního dění na obci. 

 

14. Usnesení 

ZO schvaluje: 

5. účetní závěrku obce Vážany nad Litavou za rok 2024, v plném rozsahu.  

6. závěrečný účet obce Vážany nad Litavou, za rok 2024, v plném rozsahu.  

7.1 hospodářský výsledek MŠ Vážany nad Litavou. Dokument se stává nedílnou součástí tohoto zápisu 

ZZO. 

7.2 účetní závěrku příspěvkové organizace MŠ Vážany nad Litavou k datu 31. 12. 2024, v plném rozsahu. 
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8. na základě výsledku výběrového řízení dodavatele Miroslavu Hégrovou (není plátce DPH), Vážany nad 

Litavou č.p. 30, IČ: 19922841 na zakázku “Vybudování odstavné plochy a odvodňovacího kanálu“ za cenu 

ve výši 386.678,14 Kč a pověřuje starostu obce podpisem smlouvy o dílo.  

9.1 smlouvu o poskytnutí dotace ve výši 50.000 Kč z rozpočtu Jihomoravského kraje, č. 

JMK095316/25/ORR a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

9.2 podpis smlouvy o zřízení věcného břemene č.: PR-014330092443/001-ADS. Jedná se o stavbu 

realizovanou pod názvem „Vážany n.L., kabel NN Hofírek“, za účelem distribuční soustavy – kabelové 

vedení NN. Jednorázová náhrada za zřízení věcného břemene se sjednává ve výši 2.000,- Kč a pověřuje 

starostu obce podpisem smlouvy.  

9.3 pachtovní smlouvu se společností Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s. č. SPP/002/2025 a pověřuje 

starostu podpisem této smlouvy. 

10.1 poskytnutí příspěvku ve výši 5.000,-Kč na podporu Linky bezpečí, z.s. a pověřuje starostu podpisem 

darovací smlouvy.  

 
ZO bere na vědomí:  

4. rozpočtové opatření č. 1/2025 ze dne 13. 3. 2025, které se stává nedílnou součástí tohoto zápisu ZZO.  

10.2 žádost společnosti DOSMIL s.r.o., Příkop 27/2a, Brno, IČ: 29364868 a vydá záměr obce k prodeji části 

pozemku ve vlastnictví obce o výměře ca 250 m2.  

10.3 vyjádření nesouhlasu paní T. Š. a paní L. J. s nastavením poplatku za odpady v naší obci, pro r. 2025, 

přičemž po důkladné analýze a porovnání všech poplatků v obci Vážany n/Lit. s obcemi v blízkém okolí 

konstatuje, že naše obec má pro svoje občany standardně nastavenu tu nejnižší celkovou výši všech poplatků 

na poplatníka, rovněž realizuje nadstandardní množství úlev na poplatcích, zejm. pro děti a starší občany. 

Zastupitelé obce budou jednat ohledně přenastavení poplatku za svoz odpadů na způsob plateb za 

vytvořenou produkci v kg (hmotnosti) SKO. Zavedení by mohlo být už od r. 2026. Zastupitelstvo obce 

projedná rovněž umožnění vstupu místním podnikatelům do stávajícího obecního systému nakládání 

s odpady. Toto bude pravděpodobně řešeno paušálním poplatkem, stejně jak je provozováno u smluvních 

ujednání se svozovou firmou. 

10.4 a děkuje za poskytnutý dar, který použije na zvelebení naší obce. V případě vzniku nového spolku 

rybářů se obec zavazuje, podpořit vznik tohoto spolku, a to jak finančně, tak i materiálně. 

11.1 zprávu z finančního výboru č. 3 ze dne 26. 2. 2025, která se stává nedílnou součástí tohoto zápisu ZZO.  

11.2 zprávu z kontrolního výboru ze dne 3. 3. 2025, která se stává nedílnou součástí tohoto zápisu ZZO.  

12.2 změnu způsobu původního návrhu pro odstranění stromu ze dvora dolní hospody způsobem přesazení 

na způsob vykácení.  

 
ZO deleguje:  

12.1 v souladu s ustanovením § 84, odst. 2, písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 

předpisů, Ing. Václava Matyáše jako zástupce a Ing. Jaroslava Řezáče jako náhradníka tohoto zástupce pro 

případ jeho zaneprázdnění, k zastupování obce Vážany nad Litavou na valné hromadě akciové společnosti 

RESPONO, a.s., IČ 49435612, která se bude konat dne 17. 6. 2025. 

 
15. Závěr 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast a zasedání v 20:24 hod. ukončil. 

Zápis provedla dne ………………..: Šárka Jakšíková 

 

Starosta: Ing. Václav Matyáš                                             

 

Ověřovatelé zápisu: Pavel Nezhyba, Kamil Zborovský 

Ověřeno dne: ………………. 

 


